



Date: 04/03/2026

Ref: IHC/SBS-LB/459/2026

**Kind Attn: Disclosure and Compliance Section  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O. Box 54500  
Abu Dhabi, UAE**

**Subject: International Holding Company PJSC  
(the "Company" Confirmation of Operational  
and Financial Stability)**

Greetings,

The Company affirms that it is actively monitoring the evolving situation in the UAE and the wider Gulf region. It is coordinating closely with the relevant UAE authorities to ensure the safety and protection of its employees, assets, and operations.

At present, the Company's operations are proceeding as usual, with strong operational performance and a solid financial position. Recent regional developments have not had any material effect on the Company's business activities, liquidity, or overall financial standing.

Comprehensive contingency and business continuity plans remain in place, reinforced by the prompt and professional response of our well-trained teams overseeing on-site operations. The Company will continue to closely observe the situation and will provide updates should any significant developments occur.

**Forward-looking Qualifier:**

"The statements above reflect the company's assessment as at the date of this release, based on currently available information, and are subject to revision as circumstances evolve. The company

التاريخ: 2026/03/4

المرجع: IHC/SBS-LB/459/2026

السادة / قسم الإفصاح والامتثال المحترمين  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب 54500  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**الموضوع: تأكيد استقرار الوضع التشغيلي والمالي  
للشركة العالمية القابضة ش.م.ع ("الشركة")**

تحية طيبة وبعد،

تؤكد الشركة أنها تتابع باهتمام بالغ المستجدات الراهنة في دولة الإمارات العربية المتحدة ومنطقة الخليج، وتعمل بالتنسيق مستمر مع الجهات المختصة في الدولة لضمان سلامة موظفيها وأصولها وعملياتها.

وتواصل الشركة حالياً أعمالها بشكل طبيعي، مع الحفاظ على كفاءة تشغيلية عالية ومركز مالي متين. ولم تسفر التطورات الإقليمية الأخيرة عن أي تأثير جوهري على أنشطة الشركة أو سيولتها أو وضعها المالي.

كما تعتمد الشركة خطياً متكاملة لإدارة الطوارئ واستمرارية الأعمال، مدعومة بسرعة الاستجابة والاحترافية التي تبديها فرقتها المؤهلة والمسؤولة عن إدارة العمليات الميدانية. وستواصل الشركة متابعة الأوضاع عن كثب، مع الالتزام بالإفصاح عن أي مستجدات جوهريّة عند حدوثها.

**البيانات التطلّعية:**

تعكس المعلومات والبيانات الواردة أعلاه تقدير الشركة للأوضاع كما في تاريخ إصدار هذا البيان، وذلك استناداً إلى المعطيات المتاحة في الوقت الراهن. وتبقى هذه التقديرات عرضة للتحديث أو المراجعة وفقاً لما قد يستجد من تطورات أو متغيرات.



وستلتزم الشركة بإحاطة السوق علماً بأي مستجدات جوهرية أو تحديثات إضافية فور توفرها.  
will provide further updates should any material developments arise.

Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،



*Syed Basar Shueb*  
سيد بشار شويب - العضو المنتدب

**Syed Basar Shueb - Managing Director**

Copy to:

نسخة إلى

- Capital Market Authority - Abu Dhabi, United Arab Emirates

- هيئة سوق المال - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة